
    JUDEŢUL ARGEŞ 

MUNICIPIUL PITEŞTI 

   CONSILIUL LOCAL 

 

PROCES – VERBAL 
 

Încheiat azi, 16.04.2015, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Piteşti. 

Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Piteşti, prin Dispoziţia 
înregistrată sub  nr.717 din 09.04.2015. 

La şedinţă participă de drept: 
-  dl. Iosiv Cerbureanu                       –  Secretarul Municipiului Piteşti. 
Participă ca invitaţi: directorii executivi ai direcţiilor şi şefii 

compartimentelor independente din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 
directorii şi reprezentanţii societăţilor comerciale aflate sub autoritatea consiliului 
local. 

La şedinţa consiliului local participă reprezentanţi ai mass-media locală. 
Domnul secretar Iosiv Cerbureanu face prezenţa consilierilor, 

constatându-se: 
 - consilieri în funcţie - 23; 
 - consilieri prezenţi - 19; 
Preşedinte de şedinţă este doamna consilier Ana Badea. 

 Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot motivarea absenţelor 
domnului consilier Perianu Radu-Valeriu de la şedinţele ordinare din data de 
18.02.2015 şi din data de 26.03.2015 precum şi absenţa domnului consilieri Zărnescu 
Nicolae Valeriu de la şedinţa ordinară din data de 26.03.2015, care se aprobă în 
unanimitate de voturi. 

Executivul precizează că sunt modificări şi completări la ordinea de zi, 
după cum urmează: 
           I.  
 1) Iniţiatorul retrage punctul nr.18 de pe ordinea de zi, « Proiect de 
hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind aprobarea Planului 
Urbanistic de Detaliu pentru terenul proprietate privată situat în intravilanul 
municipiului Piteşti, strada Argeşului nr.25, pentru „Construire locuinţă şi 
împrejmuire teren”. 
   

 II. 
 1) La punctul nr. 1 de pe ordinea de zi,  « Proiect de hotărâre iniţiat de 
viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind rectificarea bugetului municipiului 
Piteşti pe anul 2015» se modifică şi se completează astfel:             

• Art. 1 se modifică şi se completează astfel: 
 - suma repartizată din fondul de rezervă va fi de 42 mii lei; 
 - lit. a) va avea următorul cuprins: 
 „a) 22 mii lei la capitolul 65.02 ,,Învăţământ“, subcapitolul 03 ,,Învăţământ 
preşcolar şi primar”, paragraful 01 ,,Învăţământ preşcolar”, titlul 57 „Asistenţă 
socială” - 4 mii lei, subcapitolul 04 ,,Învăţământ secundar”, paragraful 02 
,,Învăţământ secundar superior”, titlul 20 „Bunuri şi servicii” - 18 mii lei.” 

• Art. 2 se modifică şi va avea următorul cuprins: 



„Se modifică Programul de investiţii al municipiului Piteşti pe anul 2015 - 
aprobat prin H.C.L. nr. 29/2015, cu modificările şi completările ulterioare, după cum 
urmează: 

a) în sensul suplimentării cu suma de 150 mii lei la capitolul 65.02 
,,Învăţământ“, grupa C „Alte cheltuieli de investiţii”, categoria „Dotări”, Colegiul 
Tehnic ,,Costin D. Neniţescu” Piteşti; 

b) în sensul completării cu obiectivul „Amenajare platforme amplasare tancuri 
(SF+PT+DE)”, la capitolul 67.02 ,,Cultură, recreere şi religie“, grupa C „Alte 
cheltuieli de investiţii”, categoria „Proiectare”, Serviciul Public de Exploatare a 
Patrimoniului al Municipiului Piteşti, cu o prevedere bugetară de 10 mii lei; 
 c) în sensul completării cu obiectivul „Amenajare piaţă desfacere produse 
agricole (SF+PT+DE)”, la capitolul 70.02 ,,Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică“, 
grupa C „Alte cheltuieli de investiţii”, categoria „Proiectare”, Serviciul Public de 
Exploatare a Patrimoniului al Municipiului Piteşti, cu o prevedere bugetară de 10 mii 
lei.” 

• Art. 3 se modifică şi va avea următorul cuprins: 
„Lista de dotări a Colegiului Tehnic ,,Costin D. Neniţescu” Piteşti pe anul 

2015 - aprobată prin H.C.L. nr. 30/2015, cu modificările şi completările ulterioare se 
modifică, în sensul completării cu poziţia nr. 7, mijlocul fix „Dezvoltare platformă « 
PCI Network »”, în cantitate de 1 bucată şi cu o valoare de 150 mii lei.” 

• Art. 4 se modifică şi va avea următorul cuprins: 
 „Lista de dotări a Grădiniţei cu Program Prelungit „Floare de Colţ” Piteşti pe 
anul 2015 - aprobată prin H.C.L. nr. 30/2015, cu modificările şi completările 
ulterioare se modifică în sensul că la mijlocul fix „Sistem supraveghere video”, 
cantitatea se suplimentează cu 2 bucăţi, valoarea mijlocului fix rămânând 
nemodificată.” 

• Art. 3 devine art. 5, art. 4 devine art. 6, art. 5 devine art. 7, art. 6 devine 
art. 8. 

• Anexa se completează cu modificările la bugetul Colegiului Naţional 
„Zinca Golescu” Piteşti, capitol cod 65.02, subcapitol cod 04, paragraf cod 02, titlu 
cod 20, articol cod 20.30 cu o valoare a modificării de 18 mii lei. 
 Modificarea şi completarea proiectului de hotărâre este motivată de 
următoarele: 
 a) În baza Legii educaţiei naţionale nr. 1/2011, prin Hotărârea Consiliului de 
Administraţie al Inspectoratului Şcolar Judeţean Argeş nr.9/31.03.2015, Colegiul 
Naţional „Zinca Golescu” Piteşti a fost desemnat Centru de Examen pentru etapele 
naţionale ale Olimpiadelor de limbi clasice şi religie (Cultul Ortodox – cls. VII-XII), 
motiv pentru care s-a solicitat de către I.S.J. şi unitatea şcolară alocarea de fonduri în 
sumă de 18 mii lei pentru a asigura desfăşurarea în cele mai bune condiţii a celor 
două olimpiade; 
 b) Este necesară suplimentarea listei de dotări a Colegiului Tehnic ,,Costin D. 
Neniţescu” Piteşti, completată prin H.C.L. nr. 60/26.03.2015 cu mijloacele fixe 
prevăzute a se achiziţiona în cadrul proiectului cu finanţare din fonduri externe 
nerambursabile, cu mijlocul fix „Dezvoltare platformă « PCI Network »”; 
 c) Întrucât din fondurile aprobate pentru dotări pe anul 2015 Grădiniţa cu 
Program Prelungit „Floare de Colţ” poate achiziţiona un număr de 3 sisteme de 
supraveghere video care vor asigura şi dotarea a încă 2 creşe din structura unităţii 



şcolare, este necesară suplimentarea cantităţii mijlocului fix care va fi achiziţionat cu 
încă 2 bucăţi, valoarea listei de dotări rămânând nemodificată.                                         
                                                                                                                                   
 2) La punctul nr. 2 de pe ordinea de zi,  « Proiect de hotărâre iniţiat de 
viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind rectificarea bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii pe anul 2015» se modifică şi se 
completează astfel: 

• Preambulul se completează cu Ordinul ministrului finanţelor publice 
nr.1661 bis/2003 pentru aprobarea Normelor metodologice privind modul de încasare 
şi utilizare a fondurilor băneşti primite sub forma donaţiilor şi sponsorizărilor de către 
instituţiile publice. 

• În cadrul art. 1 sintagma „potrivit anexei care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre” se înlocuieşte cu sintagma „potrivit anexei nr. 1”. 

• Art. 2 se modifică şi va avea următorul cuprins:  
„Nivelurile de venituri şi cheltuieli ale bugetului Centrului Cultural Piteşti pe 

anul 2015 se rectifică, potrivit anexei nr. 2. 
 Anexele nr. 1 şi nr. 2 fac parte integrantă din prezenta hotărâre.”  

• Art. 2 devine art. 3 şi se completează cu H.C.L. nr. 37/2015 care se va 
modifica potrivit prezentei hotărâri. 

• Art. 3 devine art. 4 şi se completează cu Centrul Cultural Piteşti care va 
aduce la îndeplinire dispoziţiile prezentei hotărâri. 

• Anexa la proiectul de hotărâre devine anexa nr. 1, iar sumele din cuprinsul 
acesteia se suplimentează cu 50 mii lei. 

• Anexa nr. 2 va avea următorul cuprins: 
„Anexa nr. 2  

la Hotărârea Consiliului Local nr.            din              2015 
 

Rectificarea bugetului Centrului Cultural Piteşti 
pe anul 2015 

                                                                                             
                                                                                                                                            
- mii lei - 

Clasificaţia bugetară 
din 

care: Denumirea 

indicatorilor 
Capitol 

Sub-

capitol 
Paragraf Titlu Articol 

Program 

2015 Trim.   

II 

0 1 2 3 4 5 6 7 

Venituri – Total 

din care: 
     2 2 

Donaţii şi 
sponsorizări 

37.10 01 
   

2 2 

Cheltuieli – 

Total din care: 
 

    
2 2 

Alte cheltuieli 67.10 03 30 20 20.30 2 2 
“ 

 Modificarea şi completarea proiectului de hotărâre este motivată de 
următoarele: 



 a) Grădiniţa cu Program Prelungit „Floare de Colţ” a solicitat suplimentarea 
bugetului activităţilor finanţate din venituri proprii cu suma de 50 mii lei întrucât 
încasările din contribuţia pentru cămin au depăşit prevederile aprobate iniţial ca 
urmare a creşterii prezenţei efective a preşcolarilor în unitatea şcolară în această 
perioadă; 
 b) Centrul Cultural Piteşti a solicitat suplimentarea bugetului aprobat pe anul 
2015 cu suma de 2 mii lei reprezentând venituri din sponsorizări, conform 
contractelor încheiate şi al căror obiect constă în sprijinirea organizării de către 
această unitate de cultură a manifestării „Simfonia Lalelelor”, ediţia a XXXVIII-a. 
 3)  La punctul nr. 22 de pe ordinea de zi, «Proiect de hotărâre iniţiat de 
viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind modificarea HCL nr.103/26.03.2015 
privind prelungirea unor contracte de asociere şi a unor contracte de închiriere teren 
aparţinând domeniului public al municipiului Piteşti ocupat de construcţii provizorii, 
autorizate în condiţiile legii, situate în staţiile de transport public local de călători» se 
modifică şi se completează, în sensul că, în cuprinsul proiectului de hotărâre sintagma 
“locator” se înlocuieşte cu sintagma “locatar”. 
  Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi, cu 
modificările şi completările aduse, care este aprobat în unanimitate de voturi. 

Soseşte în sală domnul consilier Dinu Mircea. Numărul consilierilor 
prezenţi este de 20.  

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 1 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de primar privind rectificarea bugetului municipiului 
Piteşti pe anul 2015”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri. 

 La acest punct de pe ordinea de zi executivul prezintă modificările şi 
completările la ordinea de zi care sunt următoarele: 

• Art. 1 se modifică şi se completează astfel: 
 - suma repartizată din fondul de rezervă va fi de 42 mii lei; 
 - lit. a) va avea următorul cuprins: 
 „a) 22 mii lei la capitolul 65.02 ,,Învăţământ“, subcapitolul 03 ,,Învăţământ 
preşcolar şi primar”, paragraful 01 ,,Învăţământ preşcolar”, titlul 57 „Asistenţă 
socială” - 4 mii lei, subcapitolul 04 ,,Învăţământ secundar”, paragraful 02 
,,Învăţământ secundar superior”, titlul 20 „Bunuri şi servicii” - 18 mii lei.” 

• Art. 2 se modifică şi va avea următorul cuprins: 
„Se modifică Programul de investiţii al municipiului Piteşti pe anul 2015 - 

aprobat prin H.C.L. nr. 29/2015, cu modificările şi completările ulterioare, după cum 
urmează: 

a) în sensul suplimentării cu suma de 150 mii lei la capitolul 65.02 
,,Învăţământ“, grupa C „Alte cheltuieli de investiţii”, categoria „Dotări”, Colegiul 
Tehnic ,,Costin D. Neniţescu” Piteşti; 



b) în sensul completării cu obiectivul „Amenajare platforme amplasare tancuri 
(SF+PT+DE)”, la capitolul 67.02 ,,Cultură, recreere şi religie“, grupa C „Alte 
cheltuieli de investiţii”, categoria „Proiectare”, Serviciul Public de Exploatare a 
Patrimoniului al Municipiului Piteşti, cu o prevedere bugetară de 10 mii lei; 
 c) în sensul completării cu obiectivul „Amenajare piaţă desfacere produse 
agricole (SF+PT+DE)”, la capitolul 70.02 ,,Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică“, 
grupa C „Alte cheltuieli de investiţii”, categoria „Proiectare”, Serviciul Public de 
Exploatare a Patrimoniului al Municipiului Piteşti, cu o prevedere bugetară de 10 mii 
lei.” 

• Art. 3 se modifică şi va avea următorul cuprins: 
„Lista de dotări a Colegiului Tehnic ,,Costin D. Neniţescu” Piteşti pe anul 

2015 - aprobată prin H.C.L. nr. 30/2015, cu modificările şi completările ulterioare se 
modifică, în sensul completării cu poziţia nr. 7, mijlocul fix „Dezvoltare platformă « 
PCI Network »”, în cantitate de 1 bucată şi cu o valoare de 150 mii lei.” 

• Art. 4 se modifică şi va avea următorul cuprins: 
 „Lista de dotări a Grădiniţei cu Program Prelungit „Floare de Colţ” Piteşti pe 
anul 2015 - aprobată prin H.C.L. nr. 30/2015, cu modificările şi completările 
ulterioare se modifică în sensul că la mijlocul fix „Sistem supraveghere video”, 
cantitatea se suplimentează cu 2 bucăţi, valoarea mijlocului fix rămânând 
nemodificată.” 

• Art. 3 devine art. 5, art. 4 devine art. 6, art. 5 devine art. 7, art. 6 devine 
art. 8. 

• Anexa se completează cu modificările la bugetul Colegiului Naţional 
„Zinca Golescu” Piteşti, capitol cod 65.02, subcapitol cod 04, paragraf cod 02, titlu 
cod 20, articol cod 20.30 cu o valoare a modificării de 18 mii lei. 
 Modificarea şi completarea proiectului de hotărâre este motivată de 
următoarele: 
 a) În baza Legii educaţiei naţionale nr. 1/2011, prin Hotărârea Consiliului de 
Administraţie al Inspectoratului Şcolar Judeţean Argeş nr.9/31.03.2015, Colegiul 
Naţional „Zinca Golescu” Piteşti a fost desemnat Centru de Examen pentru etapele 
naţionale ale Olimpiadelor de limbi clasice şi religie (Cultul Ortodox – cls. VII-XII), 
motiv pentru care s-a solicitat de către I.S.J. şi unitatea şcolară alocarea de fonduri în 
sumă de 18 mii lei pentru a asigura desfăşurarea în cele mai bune condiţii a celor 
două olimpiade; 
 b) Este necesară suplimentarea listei de dotări a Colegiului Tehnic ,,Costin D. 
Neniţescu” Piteşti, completată prin H.C.L. nr. 60/26.03.2015 cu mijloacele fixe 
prevăzute a se achiziţiona în cadrul proiectului cu finanţare din fonduri externe 
nerambursabile, cu mijlocul fix „Dezvoltare platformă « PCI Network »”; 
 c) Întrucât din fondurile aprobate pentru dotări pe anul 2015 Grădiniţa cu 
Program Prelungit „Floare de Colţ” poate achiziţiona un număr de 3 sisteme de 
supraveghere video care vor asigura şi dotarea a încă 2 creşe din structura unităţii 
şcolare, este necesară suplimentarea cantităţii mijlocului fix care va fi achiziţionat cu 
încă 2 bucăţi, valoarea listei de dotări rămânând nemodificată. ”                                                                              

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificările propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 123/16.04.2015. 



Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 2 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de primar privind rectificarea bugetului activităţilor 
finanţate integral sau parţial din venituri proprii pe anul 2015”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
La acest punct de pe ordinea de zi executivul prezintă modificările şi 

completările la ordinea de zi care sunt următoarele:  
• Preambulul se completează cu Ordinul ministrului finanţelor publice 

nr.1661 bis/2003 pentru aprobarea Normelor metodologice privind modul de încasare 
şi utilizare a fondurilor băneşti primite sub forma donaţiilor şi sponsorizărilor de către 
instituţiile publice. 

• În cadrul art. 1 sintagma „potrivit anexei care face parte integrantă din 
prezenta hotărâre” se înlocuieşte cu sintagma „potrivit anexei nr. 1”. 

• Art. 2 se modifică şi va avea următorul cuprins:  
„Nivelurile de venituri şi cheltuieli ale bugetului Centrului Cultural Piteşti pe 

anul 2015 se rectifică, potrivit anexei nr. 2. 
 Anexele nr. 1 şi nr. 2 fac parte integrantă din prezenta hotărâre.”  

• Art. 2 devine art. 3 şi se completează cu H.C.L. nr. 37/2015 care se va 
modifica potrivit prezentei hotărâri. 

• Art. 3 devine art. 4 şi se completează cu Centrul Cultural Piteşti care va 
aduce la îndeplinire dispoziţiile prezentei hotărâri. 

• Anexa la proiectul de hotărâre devine anexa nr. 1, iar sumele din cuprinsul 
acesteia se suplimentează cu 50 mii lei. 

• Anexa nr. 2 va avea următorul cuprins: 
„Anexa nr. 2  

la Hotărârea Consiliului Local nr.            din              2015 
 

Rectificarea bugetului Centrului Cultural Piteşti 
pe anul 2015 

                                                                                             
                                                                                                                                            
- mii lei - 

Clasificaţia bugetară 
din 

care: Denumirea 

indicatorilor 
Capitol 

Sub-

capitol 
Paragraf Titlu Articol 

Program 

2015 Trim.   

II 

0 1 2 3 4 5 6 7 

Venituri – Total 

din care: 
     2 2 

Donaţii şi 
sponsorizări 

37.10 01 
   

2 2 

Cheltuieli –      2 2 



Total din care: 

Alte cheltuieli 67.10 03 30 20 20.30 2 2 
“ 

 Modificarea şi completarea proiectului de hotărâre este motivată de 
următoarele: 
 a) Grădiniţa cu Program Prelungit „Floare de Colţ” a solicitat suplimentarea 
bugetului activităţilor finanţate din venituri proprii cu suma de 50 mii lei întrucât 
încasările din contribuţia pentru cămin au depăşit prevederile aprobate iniţial ca 
urmare a creşterii prezenţei efective a preşcolarilor în unitatea şcolară în această 
perioadă; 

 b) Centrul Cultural Piteşti a solicitat suplimentarea bugetului aprobat pe 
anul 2015 cu suma de 2 mii lei reprezentând venituri din sponsorizări, conform 
contractelor încheiate şi al căror obiect constă în sprijinirea organizării de către 
această unitate de cultură a manifestării „Simfonia Lalelelor”, ediţia a XXXVIII-a. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificările propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 124/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 3 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
aprobarea execuţiei bugetului municipiului Piteşti la data de 31.03.2015”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat cu 19 voturi „pentru” şi 1 
„abţinere”(domnul consilier Mariean Neacşu), devenind  
Hotărârea nr. 125/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 4 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
acordarea, pentru anul 2015, a concediului de odihnă suplimentar pentru personalul 
din cadrul Serviciului Public de Exploatare a Patrimoniului Municipiului Piteşti care 
desfăşoară activităţi în condiţii de muncă vătămătoare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 126/16.04.2015. 



Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 5 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
acordarea, pentru anul 2015, a concediului de odihnă suplimentar pentru personalul 
din cadrul Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor al 
Municipiului Piteşti care desfăşoară activităţi în condiţii de muncă vătămătoare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 127/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 6 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea HCL nr.93/26.03.2015 referitoare la aprobarea 
organigramei şi a statului de funcţii ale Poliţiei Locale a Municipiului Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 128/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 7 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea HCL nr.142/2014 referitoare la aprobarea organigramei şi 
a statului de funcţii ale Centrului Cultural Piteşti, cu modificările şi completările 
ulterioare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 129/16.04.2015. 



Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 8 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
modificarea şi completarea HCL nr.186/2014 referitoare la aprobarea organigramei şi 
a statului de funcţii ale Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor 
al Municipiului Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 130/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 9 de pe ordinea 
de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind 
organizarea manifestărilor prilejuite de „Zilele Municipiului Piteşti” – Ediţia a XXIII-
a”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 131/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 10 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind aprobarea numărului de burse speciale de merit pentru elevii şi studenţii 
unităţilor de învăţământ, cursuri de zi, din municipiul Piteşti, finanţate de la bugetul 
local”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Cristian Gentea: Acestea sunt burse pentru rezultatele 

obţinute de  elevi în semestrul I? Vă întreb pentru că exprimarea mi se pare puţin 
neclară. 

Domnul viceprimar Constatin Cornel Ionică: Într-adevăr este vorba 
despre bursele pentru rezultatele obţinute de elevi în semestrul I. 



Domnul consilier Cristian Gentea: S-a cerut o situaţie cu numărul de 
burse speciale de la fiecare instituţie şcolară în parte dar se pare că directorii şcolilor 
nu au înţeles exact despre ce este vorba. Aşa se face că sunt 9 şcoli din 20 unde nu se 
acordă nicio bursă de merit. Consider că ar trebui să venim cu un proiect de hotărâre 
care să reglementeze această situaţie. 

Domnul consilier Cristian Gentea menţionează că la Colegiul Naţional 
„I.C.Brătianu” din 1200 de elevi 900 primesc burse de merit. 

Domnul viceprimar Laurenţiu Marian Zidaru: Criteriile de stabilire a 
burselor sunt reglementate printr-un Ordin aprobat de Ministerul Educaţiei şi 
Cercetării Ştiinţifice iar acordarea acestora se face elevilor care au media peste 8,50. 
Toate solicitările transmise, de către directorii unităţilor de învăţământ, sunt aprobate 
în consiliile de administraţie ale unităţilor respective. Consiliul Local al Municipiului 
Piteşti a luat act de ceea ce au transmis consiliile de administraţie care sunt organele 
de conducere ale unităţilor de învăţământ. Fiecare consiliu de administraţie îşi asumă 
datele care au fost transmise. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: Propun să se facă o analiză 
pentru a vedea care este situaţia exactă. 

Domnul viceprimar Laurenţiu Marian Zidaru menţionează că nu este 
vina Consiliului Local al Municipiului Piteşti că, de la unele unităţi de învăţământ au 
fost transmise cifre eronate cu privire la numărul burselor de merit. 

Domnul consilier Apostoliceanu Sorin susţine că la Şcoala nr.19 „Matei 
Basarab” au fost acordate doar jumătate din numărul de burse solicitat. 

Domnul consilier Perianu Radu Valeriu: Am înţeles criteriile în baza 
cărora sunt acordate bursele de merit însă consider că, fiind vorba de bani, ar fi 
necesar să se facă o cercetare mai amănunţită pentru a afla care este situaţia exactă şi 
să ne fie prezentată o informare referitoare la aceste aspecte. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: Consider că soluţia 
propusă de domnul consilier Perianu Radu Valeriu este cea mai bună. Vom prezenta 
în şedinţa următoare o informare cu toate detaliile legate de această problemă. 

Domnul secretar Iosiv Cerbureanu menţionează că vor fi făcute toate 
verificările necesare pentru clarificarea acestei probleme. 

Domnul consilier Neacşu Mariean: Propun ca, toate unităţile de 
învăţământ să trimită rapoarte cu o situaţie exactă a numărului de burse acordate. 
Comisia nr.4 pentru învăţământ, cultură, sănătate, sport, muncă şi protecţie să 
centralizeze aceste rapoarte şi împreună cu serviciile de specialitate din cadrul 
primăriei să prezinte o informare cu privire la problemele ridicate. 

Domnul consilier Apostoliceanu Sorin: Într-adevăr acest număr de burse 
este aprobat în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ. Din aceste 
consilii fac parte doi/trei reprezentanţi ai consiliului local precum şi un reprezentant al 
primăriei care, de cele mai multe ori, nu participă la aceste şedinţe deoarece nu este 
anunţat de către conducerea unităţilor de învăţământ cu cel puţin 3 zile înainte.  

Domnul consilier Apostoliceanu Sorin menţionează că participarea 
reprezentanţilor primăriei la consiliile de administraţie ar fi benefică, mai ales, în 
situaţiile în care ar putea acorda unele lămuriri membrilor acestora cu privire la 
problemele discutate la şedinţe.   

Soseşte în sală domnul consilier Florea Daniel. Numărul consilierilor 
prezenţi este de 21.  



Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 
forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 132/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 11 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind aprobarea „Ghidului solicitanţilor” privind finanţarea nerambursabilă din 
fondurile bugetului local al municipiului Piteşti, pentru proiecte sportive”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 133/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 12 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind validarea rezultatelor examenului de atestare a persoanei fizice pentru 
activitatea de administrare a imobilelor-condominii în Municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 134/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 13 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind îndreptarea unei erori materiale”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 135/16.04.2015. 



Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 14 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind modificarea şi completarea HCL nr.152/2014, cu modificările şi completările 
ulterioare, privind unele măsuri pentru utilizarea temporară a spaţiilor din incinta 
imobilului «Casa Cărţii»”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Mariean Neacşu: Propun ca printr-un alt proiect de 

hotărâre, prezentat într-o şedinţă viitoare, să luăm în discuţie şi utilizarea permanentă 
sau de lungă durată a acestor spaţii din incinta imobilului „Casa Cărţii”. Centrul 
Cultural al Municipiului Piteşti să întocmească toată documentaţia referitoare la 
organizarea licitaţiei: caiet de sarcini, publicitate, preţ minim de pornire al licitaţiei. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 
forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 136/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 15 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind constituirea unei comisii de renegociere”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Se fac propuneri pentru desemnarea unor reprezentanţi ai consiliului 

local în comisia de renegociere. 
      Doamna preşedinte de şedinţă precizează că au fost propuşi domnii 

consilieri Neacşu Mariean, Popescu Ionuţ şi Preda Marin, urmând ca procedura de vot 
a proiectului de hotărâre şi cea a votului secret să aibă loc la finalul şedinţei.  

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 16 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind aprobarea Programului de execuţie, cantitativ şi valoric, al activităţilor de 
deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie în municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Cristian Gentea: Cine stabileşte ca aceste operaţiuni de 

deratizare să se facă în lunile iunie – iulie? Cine verifică dacă acestea au fost făcute? 



Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că aceştia sunt 
banii care mai pot fi acordaţi pentru aceste operaţiuni, contractul urmând să se încheie 
în decembrie şi că, acestea au fost perioadele în care au fost efectuate şi în anii trecuţi. 
Totodată, domnia sa susţine că pentru situaţii extraordinare se va reveni cu un nou 
proiect de hotărâre. 

Domnul secretar Iosiv Cerbureanu menţionează că direcţia de specialitate  
a propus ca operaţiunile de deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie să se realizeze în 
această perioadă şi că, salariaţii acestei direcţii urmăresc modul de aducere la 
îndeplinire a acestora. 

Domnul secretar Iosiv Cerbureanu precizează că ar trebui ca proiectul de 
hotărâre să fie modificat, în sensul împuternicirii primarului, în vederea stabilirii 
perioadelor în care aceste operaţiuni de deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie să fie 
efectuate în funcţie de necesitatea lor. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică este de acord cu 
propunerea făcută de domnul secretar Iosiv Cerbureanu. 

Domnul consilier Tudor Mihail: Dacă diferenţa de bani alocată acestor 
operaţiuni este aşa de mare faţă de anii trecuţi, vom reuşi cu sumele alocate să 
asigurăm o deratizare corespunzătoare? 

Domnul secretar Iosiv Cerbureanu menţionează că aceasta este suma 
rămasă din contract. 

Domnul consilier Tudor Mihail susţine că acest contract nu a fost gândit 
bine de la început dacă pentru ultimul an este alocată o sumă aşa de mică faţă de cei 
precedenţi. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică susţine că în situaţia în care 
sumele alocate pentru aceste operaţiuni de deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie, 
pentru anul 2015, nu vor fi suficiente se va discuta cu specialiştii şi se vor prezenta 
consiliului local soluţiile propuse de aceştia. 

Domnul consilier Sorin Apostoliceanu: Poate că ar fi mai economic să 
achiziţionăm toate utilajele necesare pentru efectuarea acestor operaţiuni de 
deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie şi să realizăm noi aceste activităţi. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că pe viitor 
vor fi analizate toate propunerile venite din parte domnilor consilieri şi se va alege 
soluţia cea mai benefică pentru municipalitate. 

Soseşte în sală domnul consilier Bănică Iuliu-Radu. Numărul 
consilierilor prezenţi este de 22.  

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificările propuse de domnul secretar Iosiv Cerbureanu şi însuşite de iniţiator, care 
este aprobat cu 18 voturi „pentru” şi 4 „abţineri”(domnii consilieri Dinescu Gheorghe, 
Dinu Mircea, Mălacu Gheorghe şi Mihail Tudor), devenind  
Hotărârea nr. 137/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 17 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor în municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 



- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 138/16.04.2015. 

Executivul retrage punctul nr. 18 de pe ordinea de zi: „Proiect de 
hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind aprobarea Planului 
Urbanistic de Detaliu pentru terenul proprietate privată situat în intravilanul 
municipiului Piteşti, strada Argeşului nr.25, pentru «Construire locuinţă şi 
împrejmuire teren»”. 

Domnul consilier Gentea Cristian susţine că nu este suficient ca acest 
punct să fie retras de pe ordinea de zi şi l-a avertizat pe domnul arhitect Ştefan 
Mihăiţă Zdrafcu , în numele comisiei nr.2 – pentru urbanism, amenajarea teritoriului 
şi arhitectură, deoarece casa pentru care se cerea aprobarea Planului Urbanistic de 
Detaliu este deja construită. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că vor fi 
solicitate studii de esenţă, prevăzute de lege şi că vor fi aplicate amenzi. 

Domnul consilier Apostoliceanu Sorin menţionează că în zona respectivă 
sunt construite mai multe case care nu apăreau pe schiţele prezentate de domnul 
arhitect la şedinţele comisiilor de specialitate. Domnia sa susţine că ar trebui făcute 
mai multe verificări în zona respectivă.  

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 19 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind acordarea normei de hrană personalului din cadrul Poliţiei Locale a 
Municipiului Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 139/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 20 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind transmiterea unui spaţiu în administrarea Serviciului Public Comunitar Local 
de Evidenţă a Persoanelor al Municipiului Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 



La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 140/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 21 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind achiziţionarea unor servicii juridice de consultanţă, de asistenţă şi/sau de 
reprezentare”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Domnul consilier Zărnescu Nicolae Valeriu a solicitat să-i fie puse la 
dispoziţie contractele care au fost încheiate în ultimii 8 ani de consultanţă, de asistenţă 
şi/sau de reprezentare juridică ale consiliului local, ale primăriei şi ale instituţiilor 
subordonate. 

 Domnul consilier Tudor Mihail a solicitat să i se pună la dispoziţie toate 
contractele aprobate în consiliul local. 

     Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că toate actele 
cerute vor fi puse la dispoziţia domnilor consilieri. 

  Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 
forma propusă de iniţiator, care este aprobat cu 20 voturi „pentru” şi 2 
„abţineri”(domnii consilieri  Avrămescu Tiberiu Cristian şi Perianu Radu Valeriu), 
devenind  
Hotărârea nr. 141/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 22 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind modificarea HCL nr.103/26.03.2015 privind prelungirea unor contracte de 
asociere şi a unor contracte de închiriere teren aparţinând domeniului public al 
municipiului Piteşti ocupat de construcţii provizorii, autorizate în condiţiile legii, 
situate în staţiile de transport public local de călători”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi executivul prezintă modificările şi 

completările la ordinea de zi care sunt următoarele: 
„Proiectul de hotărâre se modifică şi se completează, în sensul că, în 

cuprinsul proiectului de hotărâre sintagma “locator” se înlocuieşte cu sintagma 
«locatar»”. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificările propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  



Hotărârea nr. 142/16.04.2015. 
Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 23 de pe 

ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind decontarea cheltuielilor de transport efectuat în interesul serviciului, pentru 
salariaţii din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Piteşti, 
Direcţiei de Asistenţă Socială a Municipiului Piteşti şi Administraţiei Domeniului 
Public Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
La acest punct de pe ordinea de zi nu au fost consemnate dezbateri.  
Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, în 

forma propusă de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 143/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 24 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investiţii „Canalizare 
pluvială şi reabilitare alei Cimitir Sfântul Gheorghe zona veche” din municipiul 
Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Apostoliceanu Sorin: Din proiectul de hotărâre se poate 

înţelege că Studiul de Fezabilitate are valoarea respectivă. Poate ar trebui găsită o altă 
formulare, în hotărâre, din care să reiasă cu exactitate că este vorba de valoarea 
investiţiei. 

Domnul consilier Zărenscu Nicolae Valeriu: Sunt încântat de această 
iniţiativă având în vedere că, zona veche a cimitirului arată deplorabil faţă de zona 
nouă. Consider că este de demnitatea municipalităţii şi a tuturor locuitorilor ca cele 
două zone să fie aduse la acelaşi nivel. 

Domnul consilier Dinescu Gheorghe menţionează că aceeaşi problemă de 
titulatură a existat când a fost aprobat Studiul de Fezabilitate pentru bucătăria de la 
Grădiniţa cu program prelungit nr.1 „Dumbrava Minunată”. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificările propuse de iniţiator, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 144/16.04.2015. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune dezbaterii punctul 25 de pe 
ordinea de zi: „Proiect de hotărâre iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică 
privind însuşirea documentaţiei tehnice şi aprobarea cheltuielilor necesare realizării 



obiectivului de investiţii „Reparaţii capitale cale ferată Trenuleţ-Parc Ştrand”, din 
municipiul Piteşti”. 

Se prezintă raportul serviciului de specialitate. 
Sunt cerute avizele comisiilor de specialitate ale consiliului local:   
- comisia nr.1 - avizează favorabil proiectul de hotărâre;  
- comisia nr.2 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.3 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.4 - avizează favorabil proiectul de hotărâre; 
- comisia nr.5 - avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Zărnescu Nicolae Valeriu prezintă amendamentul 

Comisiei nr.5 juridică, administraţie publică locală, culte şi de disciplină: „La art.1 
alin (1) «Se aprobă valoarea totală estimată a investiţiei…»”. Domnia sa precizează 
că este necesară folosirea sintagmei „estimată” pentru mai multă acurateţe.  

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, cu 
modificarea propusă de comisia nr.5 juridică, administraţie publică locală, culte şi de 
disciplină, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind  
Hotărârea nr. 145/16.04.2015. 

Se derulează procedura de vot secret pentru desemnarea consilierilor care 
urmează să facă parte din comisia de renegociere.  

         Doamna preşedinte de şedinţă precizează că au fost desemnaţi domnii 
consilieri Neacşu Mariean, Popescu Ionuţ şi Preda Marin. 

Doamna preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre iniţiat 
de iniţiat de viceprimarul Constantin-Cornel Ionică privind constituirea unei comisii 
de renegociere, care este aprobat în unanimitate de voturi, devenind 
Hotărârea nr. 146/16.04.2015. 

    
Diverse: 
Domnul consilier Tudosoiu Dumitru: Consider că este de datoria mea să 

vă aduc la cunoştinţă care este situaţia juridică în ceea ce priveşte comasarea 
Colegiului Tehnic „C.D.Neniţescu” cu  Liceul Tehnologic „Mihai Viteazul”. 
Asociaţia de părinţi de pe lângă Colegiul Tehnic „C.D.Neniţescu” a dat în judecată 
Consiliul Local al Municipiului Piteşti şi a cerut anularea Hotărârii nr.37/2014 prin 
care noi aprobam această comasare. 

Au fost pierdute 2 procese astfel încât, instanţa a dispus suspendarea 
HCL nr.37/2014 printr-o hotărâre definitivă şi irevocabilă. Asociaţia de părinţi a mers 
mai departe în instanţă unde a cerut anularea hotărârii de consiliu mai sus amintită. Şi 
acest proces a fost pierdut. Mai putem face recurs în termen de 15 zile însă, am 
convingerea că şi la această cale de atac instanţa se va pronunţa în favoarea Asociaţiei 
de părinţi. 

Am rugămintea ca, pentru anul viitor, executivul să analizeze 
posibilitatea de a muta Liceul cu program sportiv „Viitorul” în locul Liceului 
Tehnologic „Mihai Viteazul” deoarece, acolo s-au făcut numeroase investiţii şi mai 
putem face lucruri interesante la cantina, internat şi laboratoare. 

Domnul viceprimar Laurenţiu Marian Zidaru: În ceea ce priveşte 
hotărârea instanţei, aceasta nu este definitivă, avem termen 15 zile pentru a face 
recurs. În ceea ce priveşte reţeaua şcolară vom face o analiză şi vom veni cu o 
informare. Poate ar fi mai bine să vedem ce se întâmplă la recurs şi apoi să vedem ce 
soluţii găsim. 



Domnul consilier Gentea Crsitian: La şedinţa pe comisii de specialitate 
am avut o audienţă în care un cetăţean solicita concesionarea unui teren. Am avut 
nevoie de lămuriri din partea funcţionarilor din cadrul compartimentului de 
specialitate şi, am fost neplăcut surprins, de aroganţa unor dintre ei faţă de cetăţean. 

Pe strada Bibescu Vodă există un spaţiu amenajat, de foarte mulţi ani, 
pentru colectarea gunoiului menajer. Nu mi se pare în regulă ca, la dorinţa anumitor 
persoane, să se încerce mutarea acestui spaţiu. Pe această cale, îi mulţumesc domnului 
viceprimar Constantin Cornel Ionică care a venit la faţa locului pentru a vedea care 
este situaţia exactă. 

Împreună cu domnii consilieri Gardin Florin şi Preda Marin fac parte din 
Consiliul de administraţie de la Sport Club Municipal Piteşti. Din partea primăriei, 
mai fac parte şi doamna Orăşanu Floarea şi domnul Alexandru Marin. Din câte am 
înţeles domnul Alexandru Marin nu mai vrea să participe iar cu doamna Orăşanu 
Floarea nu am înţeles exact ce s-a întâmplat. Domnul consilier Gardin Florin s-a 
supărat şi dânsul. De aceea, vă rog să analizaţi problema pentru a putea face alte 
nominalizări. 

Domnul consilier Apostoliceanu Sorin: Rugămintea mea este să se 
găsească o soluţie ca, reprezentanţii primăriei în consiliile de administraţie să 
participe la şedinţe.  

Pe de altă parte aş dori să se facă verificările necesare dacă, au fost 
îndeplinite toate formalităţile legale de proprietarii caselor care au fost construite pe 
strada Argeşului din Piteşti. 

Consider că, ar fi nevoie de mai multă atenţie din parte celor care 
redactează “Informaţia Piteşteană” pentru a fi evitate situaţiile în care, nici măcar 
denumirea SC Termo Calor Confort SA să nu fie scrisă corect.  

Domnul consilier Tudosoiu Dumitru precizează că au fost şi situaţii în 
care reprezentanţii consiliului local nu au participat la consiliile de administraţie şi nu 
pentru că nu au fost anunţaţi. Domnia sa menţionează că, va informa conducerea 
unităţilor de învăţământ, dacă se doreşte ca aceste şedinţe ale consiliilor de 
administraţie să se organizeze după ora 16,00. 

Domnul consilier Dinescu Gheorghe: Aceste chioşcuri de ziare vopsite în 
diferite culori, precum şi acel cort de flori amenajat în faţa magazinului Fortuna dau o 
imagine urâtă centrului oraşului.  

În altă ordine de idei, aş dori să ştiu când va fi inaugurată Casa 
Căsătoriilor şi când vor fi puse în funcţiune noile autobuze.  

Domnul consilier Dinescu Gheorghe face referire şi la mijloacele de 
transport care aparţin Hipermarketului Auchan. 

Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că noile 
autobuze vor fi puse în circulaţie începând cu data de 1 iunie 2015. 

Domnul consilier Tudor Mihail: Domnule viceprimar, vă solicit 
organizarea unei întâlniri cu proiectanţii, constructorul, consiliul local, presă, având 
ca temă reabilitarea urbană, cât mai curând posibil, dacă se poate până la data de 1 
mai 2015. 

Pe de altă parte aş dori să-mi fie prezentată, în scris, situaţia construcţiei 
situate pe str. Vânători nr.7. 
   Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: Am pregătite toate datele 
necesare pentru a le prezenta şi voi trimite o solicitare proiectanţilor în vederea 
organizării acestei întâlniri pe tema reabilitării urbane dar nu cred, că va fi posibilă 



realizarea acesteia până la data de 1 mai 2015. După Zilele Municipiului Piteşti vom 
merge în teren pentru a vedea care este situaţia exactă. 
  Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică precizează că nu a avut 
cunoştinţă de modul în care, personalul din compartimentul de specialitate al 
primăriei, s-a comportat în timpul audienţei de la şedinţa comisiei pentru urbanism, 
amenajarea teritoriului şi arhitectură. Totodată, domnia sa menţionează că domnul 
arhitect Ştefan Mihăiţă Zdrafcu va fi prezent la toate şedinţele de consiliu. 
  Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: În legătură cu problema 
de pe Bibescu Vodă, precizez că spaţiul pentru depozitarea gunoiului menajer este 
acolo unde se află de 40 de ani iar, dacă cineva doreşte să schimbe ceva trebuie să-şi 
asume. 
  Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţioneză că se vor face  
verificări şi la celelalte case de pe str. Argeşului pentru a se constatata dacă au fost 
îndeplinite procedurile legale pentru a putea fi construite.  
  Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică: În ceea ce priveşte Casa 
Căsătoriilor, am avut termen ca până la sfârşitul lunii martie să părăsim vechea 
locaţie iar până la sfârşitul acestei luni trebuie să terminăm lucrările la noul sediu. 
Până atunci căsătoriile se desfăşoară în cadrul primăriei. 
  Domnul viceprimar Constantin Cornel Ionică menţionează că în ceea ce 
priveşte mijloacele de transport care aparţin Hipermarketului Auchan s-au luat măsuri 
aplicându-se nenumărate amenzi. Domnia sa precizează că vor fi căutate şi prezentate 
în consiliul local, cele mai bune soluţii pentru rezolvarea acestei probleme. 

Doamna preşedinte de şedinţă declară închise lucrările şedinţei. 
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

Ana Badea 

 

 

 

         SECRETAR, 

  Iosiv Cerbureanu   

 

 

 

 
 

 

 

 

 

  
Red.Gabriela Mădălina Oprea 
1ex. 

 


